
Aktuálny stav hydinárskeho priemyslu na Slovensku
Riaditeľ Únie hydinárov Slovenska Daniel Molnár zbilancoval v rozhovore uplynulý rok. Hovoril o
aktuálnom stave a najvážnejších problémoch v sektore. Načrtol aj vážne obavy z čoraz väčších
dovozov hydinového mäsa z krajín mimo Európskej únie. Hydinárov čakajú v novom roku ďalšie
výzvy, ktoré budú z hľadiska ich existencie veľmi dôležité. Daniel Molnár však v množstve negatív
našiel aj veľké pozitívum - naši producenti dlhodobo ponúkajú kvalitnú a bezpečnú hydinu a vajcia
bez akýchkoľvek škandálov. Spotrebiteľ sa pri ich kúpe teda nemusí ničoho obávať.
 

 


